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Lausunto Kanta-Maskun ja Lemun rantaosayleiskaavaehdotuksesta

459/10.03.00/2019

Kaupunginhallitus 02.09.2019 § 270

Maanmittausinsinööri Birit Keva:

Maskun kunta pyytää lausuntoa Kanta-Maskun ja Lemun 25.6.2017 päi vä-
tys tä rantaosayleiskaavaehdotuksesta 2.9.2019 mennessä.Lausunnon an-
ta mi sel le on saatu lisäaikaa 3.9.2019 saakka.

Kaava-aineisto on nähtävillä osoit tees sa:

https://www.masku.fi/asuminen-ja-ymparisto/kaavoitus/kanta-maskun-ja-
lemun-rantaosayleiskaava/.

Kaupunginhallitus on 12.9.2016 § 285 antanut lausuntonsa ran ta osa yleis-
kaa va luon nok ses ta. Lausuntona todettiin seuraavaa:

"Naantalin kaupungin Manner-Naantalin osa yleis kaa va eh do-
tuk ses sa on osoitettu rannan tuntumaan rantaraitti, jonka
ulot ta mi nen on osoitettu yhteystarpeena Maskun rajalle saak-
ka.

Kevyen liikenteen yhteyden jatkuminen Maskun puolella ai na-
kin Härmälän rotkolle asti olisi hyvä ottaa huomioon.

Muilta osin Naantalin kaupungilla ei ole huomautettavaa Kan-
ta-Mas kun ja Lemun rantaosayleiskaavaluonnoksesta."

Kanta-Maskun ja Lemun rantaosayleiskaavan luonnosvaiheen mielipiteisiin
ja lausuntoihin on kaavoittaja laatinut vastineet. Vastineessa todetaan, että
yh teys tar ve on aiheellinen ja mahdollisuus selvitetään jatkosuunnittelussa.
Nyt nähtävillä olevaan kaavaehdotukseen ei yhteystarvetta ole osoitettu.

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus antaa Kanta-Maskun ja Lemun ran ta osa-
yleis kaa va eh do tuk ses ta seuraavan lausunnon:

Naantalin kaupungin Manner-Naantalin osayleiskaavaan on
osoi tet tu rannan tuntumaan rantaraitti, jonka ulottaminen on
osoi tet tu yhteystarpeena Maskun rajalle saakka. Kevyen lii-
ken teen yhteyden jatkuminen Maskun puolella ainakin Här-
mä län rotkolle asti olisi virkistys- ja ulkoilureittien kannalta tär-
keää ja yhteyden luominen yli kuntarajojen laajentaisi vir kis-
tys- ja ulkoilureittien verkostoa ja parantaisi Vaarjoen vir kis-
tys käy tön edellytyksiä.

Muilta osin Naantalin kaupungilla ei ole huomautettavaa Kan-



ta-Mas kun ja Lemun rantaosayleiskaavaehdotuksesta.

Pöytäkirja tämän asian osalta tarkastetaan heti kokouksessa.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.

Pöytäkirja tämän asian osalta tarkastettiin heti kokouksessa.


